



Holiday Programmes 2024/2025

3-14 years old

Beginners welcome!

8.00 until 13.00 or until 17.00

Lunch included.

OCTOBER FOXCLUB (4 days)
FEBRUARY FOXCLUB (1 week)
EASTER FOXCLUB (1 week)

SUMMER FOXCLUB (3 weeks)

Week 1: Mon. 07th until Fri. 11th July 2025

Week 2: Mon. 14th until Fri. 18th July 2025

Week 3: Mon. 21th until Fri. 25th July 2025

Our extra programmes for the holiday weeks are available both to 'FOXHILL children' as well as any other interested friends!

Children from outside of FOXHILL Bilingual Schools are also welcome to participate in our holiday programmes.

The mornings will be spent doing art, crafts, games, songs, sport and play. Children aged between 3 and 11 are welcome to participate and shall be put into appropriate age groups.

There is always a German speaker on site to help the purely German-speaking.

Lunches are provided by an external company and are included in the costs. Lunch is served from 12.15 to 13.00.

Two rates are available: Mornings and whole day care (both with lunch provided). Prices are in the registration form below.

Children must bring a snack, water bottle, and indoor slippers.

We ask you to understand that we cannot give a refund on any cancellations made less than 7 calendar days before the start of a holiday programme. Please take this into consideration before enrolling your child(ren).

All dates, costs and the enrolment form are found attached.

We look forward to your children visiting our great program during the holiday weeks and to an extraordinarily great holiday experience!
Your FOXHILL BILINGUAL INTERNATIONAL SCHOOL

Martinsbuehel 6, 6170 Zirl, Tel.: 0043 – 6766020405 office@foxhill.at



Unsere Extraprogramme für die Ferienwochen stehen nicht nur den Kindern von FOXHILL Bilingual International School, sondern allen Interessierten offen.

Kinder außerhalb von FOXHILL sind herzlichst eingeladen, an unseren Programmen teilzunehmen.

Während des Vormittags wird gemalt, gebastelt, gesungen, gespielt und Sport betrieben. Kinder zwischen 3 und 14 Jahren können mitmachen und werden dementsprechend in Altersgruppen eingeteilt. Für Kinder, die nur Deutsch sprechen, ist immer eine deutschsprachige Betreuungsperson vor Ort.

Mittagessen werden von einer externen Firma bereitgestellt und sind in den Kosten enthalten. Das Mittagessen wird von 12.15 bis 13.00 Uhr serviert.

Es stehen zwei Tarife zur Verfügung: Vormittags- und Ganztagsbetreuung (beide mit Mittagessen). Preise sind unten beigefügt.

Bitte den Kindern eine Jause, eine Wasserflasche und Hausschuhe mitgeben.

Wir bitten um Verständnis, dass wir keine Rückvergütungen für Stornierungen weniger als 7 Kalendertage vor Ferienprogramm-beginn gewähren können und bitten Sie dies zu bedenken bevor Sie Ihr(e) Kind(er) anmelden.

Alle Termine, Kosten und das Anmeldeformular finden Sie im Anhang.

Wir freuen uns sehr Eure Kinder bei uns in den Ferien betreuen zu dürfen und auf ein außergewöhnliches tolles Programm!

Eure FOXHILL BILINGUAL INTERNATIONAL SCHOOL



